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ROMÂNIA 
JUDEŢUL VRANCEA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI RUGINESTI 
 
 

PROCES- VERBAL 
încheiat astăzi 02.02.2023 

 
 

       Astăzi, data de mai sus, se desfaşoară şedinţa ordinară a Consiliului Local Ruginesti, judeţul 
Vrancea, şedinţă convocată de Primarul comunei Ruginesti prin Dispoziţia nr. 13/25.01.2023 şi 
comunicată consilierilor comunei Ruginesti prin convocatorul cu nr.  623 din 25.01.2023. 
       La ora începerii şedinţei sunt prezenţi 13 consilieri validati din totalul de 13 consilieri. 
       D-nul Hagiu Nelu – președinte de ședință – constată că ședința este statutară și declară ședința 
deschisă. 
        Secretarul comunei Ruginesti în conformitate cu prevederile art. 138 alin. 15 din OUG nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, procesul verbal al şedintei ordinara din data de 26.01.2023. 
        D-nul Hagiu Nelu – dacă aveți ceva de completat la procesul verbal, vă rog să vă înscrieti la 
cuvânt, daca nu supun la vot procesul verbal. 
        Neexistând alte discuții, se supune spre aprobare procesul – verbal și sunt 13 voturi ,,pentru,,.  
        Se prezintă ordinea de zi și se propune suplimentarea acesteia cu 3 (patru) proiecte de hotărâre, 
și anume: - Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare dintre UAT Comuna 
Ruginești, judeţul Vrancea şi Ministerul Muncii și Solidarității Sociale necesar derulării proiectului „ 
HUB de Servicii MMSS – SII MMSS” Cod MySmis 130963. 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate, a indicatorilor tehnico-
economici și a devizului general pentru obiectivul de investiții „Construire trotuare aferente DJ 119C 
în satele Ruginești și Anghelești, comuna Ruginești, județul Vrancea”, aprobat pentru finanțare prin 
Programul național de investiții „Anghel Saligny”. 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate, a indicatorilor tehnico-
economici și a devizului general pentru obiectivul de investiții „Modernizare trotuare aferente DJ 
119C în intravilan sat Ruginești, comuna Ruginești, județul Vrancea”, aprobat pentru finanțare prin 
Programul național de investiții „Anghel Saligny”. 
La ședință participă d-nii Albei Nicolae, Vieru Vasile și Mușat Iordache, consilieri parohiali de la 
Biserica Nasterea Maicii Domnului.  
D-nul primar – am invitat-o și pe d-na director al Școlii Gimnaziale Ruginești Lungu Mariana, dar m-a 
rugat, dacă se poate să-și prezinte bugetul, cu prioritate deoarece are ore și nu poate lăsa copiii 
nesupravegheați. 
D-nul primar – mai avem câteva cereri pe care le vom analiza la proiectul cu bugetul, sunt cereri de a 
acorda și ajutoare pentru înmormântări. 
  S-a supus spre aprobare ordinea de zi, precum și suplimentarea acestora și în unanimitate a fost 
aprobată inclusiv suplimentarea. 
  După aprobarea ordinii de zi d-na director Lungu Mariana intră în sala de ședință. 
  D-nul primar – d-na Lungu aveți permisiunea domnilor consilieri de a vă prezenta bugetul. 
D-na Lungu Mariana – avem repartizată de la minister finanțare de bază, l-am împărțit în funcție de 
necesitate, astfel am prevăzut suma de 11.000 lei furnituri de birou, 11.000 lei pentru curățeni, 
50.0000 lei pentru iluminat, 20.000 lei apa, canal, 26.000 lei carburanti, 42.000 naveta cadrelor 
didactice este suma din bugetul local pentru decontarea navetei, 17.000 lei internet, 15.000 lei 
materiale și prestări servicii, 57.000 lei obiecte de inventar, 16.000 deplasări, 15.000 lei cărți, 6000 
lei pregătire profesională. 
D-na Lungu Mariana – așa i-am împărțit, suma totală primită d ela Ministerul învățământului este de 
269.000 lei, pe parcurs mai apar și situații neprevăzute, de exemplu acum trebuie să achiziționez și 
un generator. 
D-na Lungu Mariana – din economiile făcute anul trecut am achiziționat 12 calculatoare pe care le-am 
pus în clasele de la învățământul primar, 9 imprimante sunt cu scaner și copiator, 15 laptop-uri 
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pentru laboratorul de informatică de la Anghelești, dar vreau să le dau cadrelor didactice, în 
condițiile în care școala va fi finanțată prin proiectul care trebuie depus de primărie, prin PNRR. 
D-na Lungu Mariana – prin PNRR sunt foarte mulți bani pentru școli. 
D-na Lungu Mariana – fiecare primărie a primit o scrisoare de la Consiliul Județean prin care 
informează că se digitalizează învățământul preuniversitar, prin dotarea laboratoarelor de chimie, 
informatică, biologie, toate dotate la standarde europene. 
D-na Lungu Mariana –toate școlile au depus, este un consultant care trebuie contactat. 
D-na Lungu Mariana – trebuie să facem o analiză de nevoi. 
 D-na Lungu Mariana – se oferă table inteligente și se cer în dotări minimale în clasă.     
D-na Lungu Mariana – am pus 2 laboratoare, avem 26 copiii la Ruginești și 14 la Anghelești. 
D-na Lungu Mariana – trebuie să prezentăm la ISJ lista de nevoi. 
D-na Lungu Mariana – v-am trimis. 
D-nul primar – pe whatsapp și m-ați întrebat de echipă de implementare, dar nu avem așa ceva. 
D-nul primar- trebuie să încheiem contract pentru consultanță, avem și noi foarte multe proiecte. 
D-nul primar – faceți analiza, ne-o comunicați și nouă, trebuie să prevedem bani în buget, vom da o 
hotărâre,  găsim soluții. 
D-nul primar – dar mobilier aveți. 
D-na Lungu Mariana – nu depunem pentru mobilier pentru că îl avem de mai puțin de 5 ani. 
D-nul primar – analizați și gândiți-vă bine. 
D-na Lungu Mariana –este mobilizare mare în Vrancea, în alte județe nici măcar o adresă nu au 
primit. 
D-na Lungu Mariana – prin programul PNRAS pentru reducerea abandonului școlar avem 2 clase 
inteligente, vom face un act adițional, iar acum am propus 7 clase inteligente. 
D-na Lungu Mariana – profesorii au cerut laptopuri, legea spune că trebuie să le dau. 
D-na Lungu Mariana – tot ce am luat sunt de ultimă generație. 
D-na Lungu Mariana –la bibliotecă am trecut de 15.000 carti, copii sunt înnebuniți să citească, la 
grădiniță vreau cărți interactive, mi-aș dori să facem acest proiect. 
D-na Lungu Mariana –oricum suntem apreciați la Focșani că avem foarte multe lucruri. 
D-nul primar – faceți analiza și vom face o ședință extraordinară. 
D-nul Hagiu Nelu – președinte de ședință – alte întrebări referitor la bugetul școlii.    
D-na Lungu Mariana – trebuie să depun cererea până pe 10 februarie, poate ar trebui să o vadă și un 
consultant. 
D-nul primar – ca să ne încadrăm în termenul de depunere a proiectului vă voi convoca în ședință. 
D-nul Hagiu Nelu – președinte de ședință – dacă nu mai sunt alte discuții să revenim la proiectele de 
pe ordinea de zi. 
 
    1. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de posturi pentru asistenţii personali ai 
persoanelor cu handicap grav, aferent anului 2023. 
     
D-nul Bârlea Costantin –comisia pentru programe de dezvoltare economico-sociala, buget finante, 
administratie publica si privata, agricultura, servicii de comert, apararea ordinii publice, respectarea 
drepturilor cetatenesti, juridica si de disciplina, acorda aviz. 
D-nul Bârlea Costantin – a rămas același număr de 18 asistenți personali la fel ca și anul trecut. 
D-nul Butacu Eugen - comisia pentru invatamant, sanatate si familie, protectia copilului, munca si 
protectia sociala acorda aviz favorabil. 
D-nul Hagiu Nelu – președinte de ședință – discuții privind proiectul. 
D-nul Hagiu Nelu – președinte de ședință – supun proiectul la vot, cine este pentru?  
 
    Neexistând alte discuții, se trece la vot iar rezultatul votului este următorul: 13 voturi 
,,pentru,,.  
      

2. Proiect de hotărâre privind stabilirea normativelor proprii pentru consumul mediu 
de carburanți al autovehiculelor și utilajelor aflate în dotarea proprie a Primăriei Comunei 
Ruginești, județul Vrancea, pentru anul 2023. 
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D-nul Bârlea Costantin –comisia pentru programe de dezvoltare economico-sociala, buget finante, 
administratie publica si privata, agricultura, servicii de comert, apararea ordinii publice, respectarea 
drepturilor cetatenesti, juridica si de disciplina, acorda aviz favorabil. 
D-nul Butacu Eugen - comisia pentru invatamant, sanatate si familie, protectia copilului, munca si 
protectia sociala acorda aviz favorabil. 
D-nul Hagiu Nelu - comisia pentru activitati social-culturale, culte, protectia mediului si turism, 
amenajarea teritoriului si urbanism acorda aviz favorabil. 
D-nul Necula Petru – cantitatea propusă pentru autoutilitara de la SVSU nu este suficientă, în luna 
martie a stat 10 zile neutilizată pentru că nu mai aveam carburant, perioada aceasta a fost foarte utilă 
și am omis să stabilim o cantitate de carburant si pentru generator. 
D-nul primar – 100 litri pentru tot anul pentru generator. 
D-nul Vieru Octavian – este prea puțin. 
D-nul primar – atunci 150 litri pe luna pentru Duster și 150 litri pe an pentru generator. 
D-nul Hagiu Nelu – președinte de ședință – alte propuneri sau discuții privind proiectul de hotărâre.  
 
        Neexistând alte discuții, se trece la vot iar rezultatul votului este următorul: 13 voturi 
,,pentru,,.  
         
     3. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local de venituri şi cheltuieli  al comunei 
Ruginesti, judeţul Vrancea, precum și a listei de investiţii pentru anul 2023. 
 
D-nul Bârlea Costantin –comisia pentru programe de dezvoltare economico-sociala, buget finante, 
administratie publica si privata, agricultura, servicii de comert, apararea ordinii publice, respectarea 
drepturilor cetatenesti, juridica si de disciplina acorda aviz favorabil.  
D-nul Necula Petru - comisia pentru activitati social-culturale, culte, protectia mediului si turism, 
amenajarea teritoriului si urbanism, acorda aviz favorabil. 
D-nul Butacu Eugen - comisia pentru învățământ, sănătate si familie, protectia copilului, munca si 
protectia sociala, acorda aviz favorabil.  
D-nul Hagiu Nelu – președinte de ședință – vă  rog să vă înscrieți la cuvânt.  
D-na Simion Tanța – trebuie să prevedem bani si pentru consultanta pentru proiectul privind dotarea 
școlilor. 
D-na Lungu Mariana – director Școala Gimnazială – ar trebui să căutați un cosultant. 
D-na Simion Tanța – voi prevede  suma la capitolul 65 – dotare școli, și cu aceeași sumă voi modifica 
articolul 65 în buget, suma se va lua din excedent. 
D-nul Vieru Octavian – mai avem ceva în excedent? 
D-na Simion Tanța -  când nu mai avem ne oprim. 
D-na Simion Tanța -  în comisia economica am detaliat pe larg, am prezentat toate notele, referatele, 
justificările, dacă mai aveți întrebări vă stau la dispoziție. 
D-na Simion Tanța -  s-a modificat salariul minim pe economie și l-am acordat persoanelor care 
aveau salariul sub minimul pe economie, totodată le-am acordat toate drepturile. 
D-na Simion Tanța -  cheltuieli sunt foarte multe, pentru iluminat am plătit 450 milioane, nu am 
crescut veniturile artificial. 
D-na Simion Tanța - avem 3 contracte de finanțare semnate, de exemplu la AFM valoarea contractului 
este de 891.144,70 lei, 90% din suma este de la stat și 10% bugetul local. 
D-na Simion Tanța - prin PNRR avem valoare contract piste biciclete 685.387,52 lei, contract 
dezvoltare TIC - supraveghere video valoare contractului este de 900.000 lei și 200.046 stația de 
încărcare. 
D-na Simion Tanța -  la lista de investiții am trecut tot ce avem în curs de realizare, valoarea este de 
9323 mii lei, din bugetul local avem 4443 mii. 
D-na Simion Tanța -  avem prevăzuți pentru construire sediu primărie 570 mii lei, actualizare PUG 
220 mii lei, construire piață – 73.000 lei, copiator 30.000 lei, sertar casierie – 10.000 lei, centrală 
termică 32.000 lei.  
D-na Simion Tanța -  trebuie să finalizăm lucrarea la școli instalarea sistemului pentru acces în școli. 
D-na Simion Tanța -  mai avem de achitat studii pentru dispensar 30.000 lei, cămin 1.020 mii lei (551 
mii lei pentru dotare mobilier, 320 mii lei lucrări de executat, dotare calculatoare, imprimantă). 
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D-na Simion Tanța -  lucrare nouă avem amenajare spațiu în fața căminului 190.000 lei. 
D-na Simion Tanța -  am prevăzut 70.000 lei pentru containerul de la terenul de sport.  
D-nul primar – anul trecut am achiziționat un container, dar la livrare am constatat că era stricat. 
D-nul Ghiuș Nicu – dar să facem noi unul, poate ar ajunge mai ieftin. 
D-na Simion Tanța -  la proiectul cu gaze mai las bani sau dăm jos. 
D-nul primar – am vorbit cu d-nul primar de la Movilița și mi-a spus că este o adresă și că nu se 
finanțează, deocamdată, am cheltuit bani, avem documentele și acum nu se mai finanțează, deci orice 
am prevăzut dăm jos. 
D-na Simion Tanța -  posibil să fie finalizate obictivele de investiție construire poduri și podețe. 
D-na Simion Tanța -  în listă am mai introdus investițiile noi modernizare și construire trotuare, 
stația de reîncărcare, pistele de bicicletă. 
D-nul primar – avem semnate contractele de finanțare. 
D-na Simion Tanța -  pentru obiectivele construire trotuare și modernzare trotuare avem cererile de 
finanțare aprobare, nu s-a semnat contractul încă. 
D-nul primar – pentru aceste 2 proiecte avem depuse cereri pentru obținerea avizelor ca mai apoi să 
le încărcăm pe site. 
D-nul primar – bugetul l-am împărțit ținând cont de tot, avem investițiile care sunt benefice pentru 
toți locuitorii. 
D-nul primar – pentru ajutorul de înmormântare/urgență propun să le majorăm la 1000 lei. 
D-nul Vieru Eugen – este un sprijin oferit, prețurile sunt foarte mari. 
D-nul primar – avem cererile depuse de preoții de la bisericile din localitate, ba mai mult îi avem 
prezenți și pe d-nii Albei Nicolae, Vieru Vasile și Mușat Iordache, consilierii parohiali de la Biserica 
Nasterea Maicii Domnului. 
D-nul primar – ați avut cererile la mapă comunicate, dar vi le prezint pe scurt. 
D-nul Vieru Eugen – cererea preotului Ciobotea pentru construirea grupului sanitar este motivată și 
necesară. 
D-nul Vieru Eugen – preotul Ciobotea face un grup sanitar cu 10.000 lei, iar preotul Necula face un 
gard cu 50.000 lei. 
D-nul Vieru Octavian – am studiat cererile, 10.000 lei este foarte puțin, eu zic să îi împărțim echitabil, 
să alocăm bani pentru grupul sanitar este de strictă necesitate, apreciez că a trecut contul, sunt de 
acord. 
D-nul Bârlea Costantin – să le analizăm pe rând. 
D-nul primar – este adevărat că suma de 10.000 lei este modică, la Anghelești biserica este nouă se va 
sfinți anul acesta pe 11 iunie, se străduiesc să finalizeze. 
D-nul primar – la preotul Necula fundația este deteriorată. 
D-nul primar – propun să oferăm câte 50.000 lei pentru parohia Anghelești și Ruginești, preotului 
Necula pentru gard, la Copăcești și Ruginești să acordăm 25.000 lei pentru fiecare și pe parcurs la 
rectificare dăm diferența de 25.000 lei pentru fiecare sau cel târziu anul viitor. 
D-na Simion Tanța -  nu am prevăzuți toți banii, spuneți-mi de unde dau jos, sau le ofer pe parcursul 
anului în funcție de prevederile bugetare și rectificări. 
D-nul primar – este bine și așa. 
D-nul Vieru Eugen – preotul Ciobotea se ocupă de un grup de copii scoțând în evidență activitățile  pe 
linie pastorală, am înțeles că transportul, când a mers la diferite concursuri, l-a achitat din venituri 
personale, nu s-ar putea oferi un sprijin sau să găsim o modalitate de a susține această activitate. 
Intervine d-nul Albei Gheorghe și precizează că au dus ajutoare în Ucraina și au plătit din propriul 
buzunar, precum și pentru alte activități. 
D-nul Vieru Octavian – este de apreciat activitatea preotului, s-au obținut și premii, noi am mai 
discutat pentru preluarea microbuzului de la școală, oricum am înțeles că vor să le înapoieze pe 
amândouă. 
D-nul Vieru Octavian – ar fi necesar dacă microbuzul pe care nu îl utilizează pentru că este defect, 
atunci îl preluam pe cel defect, îl reparăm și îl utilizăm numai noi, ar trebui să avem în vedere pe 
viitor. 
D-nul primar – apreciez activitatea preotului Ciobotea consider că ar trebui să luăm microbuzul și să 
îl utilizăm pentru activități culturale, sportive, noi îl reparăm. 
D-nul primar – pentru celălalt cine plătește întreținerea? 
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D-nul primar – școala. 
D-nul Vieru Octavian – faceți adresă și menționați pentru ce ne trebuie. 
Intervine d-nul Albei Gheorghe și întreabă dacă, la cimitir se va monta o cameră de supraveghere, așa 
cum s-a promis. 
D-nul primar – vom amplasa o cameră de supraveghere la cimitir, am semnat contractul de finanțare, 
urmează să demarăm procedura de  achiziții pentru montare. 
D-nul primar – precizez că la terenul de sport am fost anunțat că plasa de protecție a fost ruptă, 
trebuie să o înlocuiesc pentru că vor arunca mingea prin curțile vecinilor. 
D-nul Necula Petru – trebuie să facem un regulament. 
D-nul primar – referitor la sediul administrativ și cu situația drumurilor calamitate pentru care am 
depus cereri de finanțare la CNI, vă informez că am fost la sediul lor și trebuie să refac documentația 
și să le redepun. 
D-nul primar – avem depuse la CNI 5 cereri de finanțare. 
D-na Simion Tanța – la proiectele depuse prin PNRR, trebuie să se prevadă sume pentru echipa de 
implementare, nu știu din care buget se vor plăti. 
D-nul Necula Petru – în zona cimitirului nu s-ar putea face proiect pentru rețeaua de apă, au 
canalizare dar nu au apă curentă. 
D-nul primar – nici nu trebuia să fie canalizare acolo, a fost greșeala celor de CUP când au făcut 
proiectul. 
D-nul Ghiuș Mihai – dacă tot aprobăm bugetul nu s-ar putea cumpăra o perie pentru drumul 
principal. 
D-nul primar – pe viitor voi avea în vedere. 
D-nul Hagiu Nelu – președinte de ședință – alte discuții privind bugetul. 
D-nul Hagiu Nelu – președinte de ședință – dacă nu mai sunt alte discuții, supun la vot proiectul de 
hotărâre, cine este pentru? 
   
        Neexistând alte discuții, se trece la vot iar rezultatul votului este următorul: 13 voturi 
,,pentru,,.  
 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării în anul 2023 a excedentului anual al 
bugetului local, rezultat la încheierea exercițiului bugetar al anului 2022. 
 
D-nul Bârlea Costantin –comisia pentru programe de dezvoltare economico-sociala, buget finante, 
administratie publica si privata, agricultura, servicii de comert, apararea ordinii publice, respectarea 
drepturilor cetatenesti, juridica si de disciplina acorda aviz favorabil.  
D-nul Necula Petru - comisia pentru activitati social-culturale, culte, protectia mediului si turism, 
amenajarea teritoriului si urbanism, acorda aviz favorabil. 
 D-nul Butacu Eugen - comisia pentru invatamant, sanatate si familie, protectia copilului, munca si 
protectia sociala, acorda aviz favorabil.  
D-nul primar – sunt sume pe care le utilizăm pentru proiectele noi sau pentru cele pe care le avem în 
derulare, pe care le-am prevăzut în lista de investiții. 
D-nul primar – suma totală pe care o vom utiliza din excedent este  de 4.313.000,00 lei, este detaliată 
pe fiecare obiectiv de investiție în hotărâre. 
D-nul Hagiu Nelu – președinte de ședință – dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre. 
  
     Neexistând alte discuții, se trece la vot iar rezultatul votului este următorul: 13 voturi 
,,pentru,,.  
 
5. Proiect de hotărâre privind înființarea Serviciului specializat pentru gestionarea câinilor 
fără stăpân al comunei Ruginești, județul Vrancea. 
 
D-nul Bârlea Costantin –comisia pentru programe de dezvoltare economico-sociala, buget finante, 
administratie publica si privata, agricultura, servicii de comert, apararea ordinii publice, respectarea 
drepturilor cetatenesti, juridica si de disciplina acorda aviz favorabil.  
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D-nul Necula Petru - comisia pentru activitati social-culturale, culte, protectia mediului si turism, 
amenajarea teritoriului si urbanism, acorda aviz favorabil. 
 D-nul Butacu Eugen - comisia pentru invatamant, sanatate si familie, protectia copilului, munca si 
protectia sociala, acorda aviz favorabil.  
D-nul primar –  doar înființăm serviciul, d-na secretar vă poate informa mai pe larg. 
D-na secretar – la data de 04.11.2022 au fost la Primărie reprezentanții I.P.J Vrancea – Biroul pentru 
Protecția Animalelor, încheind în acest sens un proces verbal înregistrat sub nr. 284838/04.11.2022, 
respectiv sub nr. 9518/04.11.2022 la U.A.T Ruginești, prin care sunt stipulate obligațiile ce revin 
conform art. 7 alin. 1 din OUG nr. 55/2002 privind regimul de deținere al câinilor periculoși și 
agresivi, în sensul că, ,,Consiliile locale sunt considerate proprietari ai câinilor fără stăpân și ai câinilor 
care circulă liber, fără însoțitor, în locurile publice, care nu au fost revendicați ori adoptați,,, respectiv 
art. 1 din O.U.G. nr. 155/2001 privind aprobarea programului de gestionare a câinilor fără stăpân, 
care prevede obligația Consiliilor Locale de a înființa, în funcție de necesități, servicii specializate 
pentru gestioarea câinilor fără stăpân, existând și o sancțiune contravențională cuprinsă între 5.000 – 
10.000 lei.  
D-na secretar – de asemenea, se pot încheia protocoale de colaborare cu orice altă unitate 
administrativ – teritorială de pe raza județului. 
D-na secretar – în raportul de specialitate am detaliat pe larg. 
D-na secretar –  prin procesul verbal încheiat s-a pus în vedere ca în termen de 90 de zile, Consiliul 
Local să întreprindă demersurile necesare în vederea îndeplinirii obligațiilor legale ce îi revin în 
conformitate cu prevederile O.U.G. nr. 155/2001. 
D-nul Hagiu Nelu – președinte de ședință – alte discuții privind proiectul de hotărâre? 
D-nul Hagiu Nelu – președinte de ședință – dacă nu sunt alte discuții, supun la vot proiectul de 
hotarâre. 
        Neexistând alte discuții, se trece la vot iar rezultatul votului este următorul: 13 voturi 
,,pentru,,.  
 
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare dintre UAT Comuna 
Ruginești, judeţul Vrancea şi Ministerul Muncii și Solidarității Sociale necesar derulării 
proiectului „ HUB de Servicii MMSS – SII MMSS” Cod MySmis 130963. 
 
D-nul Bârlea Costantin –comisia pentru programe de dezvoltare economico-sociala, buget finante, 
administratie publica si privata, agricultura, servicii de comert, apararea ordinii publice, respectarea 
drepturilor cetatenesti, juridica si de disciplina acorda aviz favorabil.  
D-nul Butacu Eugen - comisia pentru invatamant, sanatate si familie, protectia copilului, munca si 
protectia sociala, acorda aviz favorabil. 
D-nul primar –  avem o adresă de la Ministerul Muncii și Solidarității Sociale, d-na secretar ne poate 
comunica mai multe. 
D-na secretar – prin adresa nr. 2023/2022 înregistrată la Primăria Ruginești sub nr. 706/2023 
suntem informați că Ministerul Muncii și Solidarității Sociale a demarat în parteneriat cu Autoritatea 
pentru Digitalizarea României și cu Agenția Națională pentru Plăți proiectul ,, HUB de Servicii MMSS 
– SII MMSS” Cod MySmis 130963, un proiect finanțat din fonduri externe nerambursabile, în cadrul 
Programului Operațional Competitivitate 2014 – 2020, urmărește crearea unui sistem informatic 
integrat în domeniul asistenței socială prin dotarea serviciilor publice de asistență socială cu 
echipamente informatice necesare pentru utilizarea platformei informatice E-asistență socială. 
D-na secretar – drept pentru care ni s-a solicitat hotărârea privind aprobarea protocolului de 
colaborare și după semnare se va oferi un pachet de echipamente care va conține o imprimantă 
multifuncțională, un calculator și o tabletă.   
D-nul Hagiu Nelu – președinte de ședință – alte discuții. 
D-nul Hagiu Nelu – președinte de ședință – dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre. 
  
        Neexistând alte discuții, se trece la vot iar rezultatul votului este următorul: 13 voturi 
,,pentru,,.  
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7. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate, a indicatorilor tehnico-
economici și a devizului general pentru obiectivul de investiții „Construire trotuare aferente 
DJ 119C în satele Ruginești și Anghelești, comuna Ruginești, județul Vrancea”, aprobat pentru 
finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”. 
 
D-nul Bârlea Costantin –comisia pentru programe de dezvoltare economico-sociala, buget finante, 
administratie publica si privata, agricultura, servicii de comert, apararea ordinii publice, respectarea 
drepturilor cetatenesti, juridica si de disciplina acorda aviz favorabil.  
D-nul Necula Petru - comisia pentru activitati social-culturale, culte, protectia mediului si turism, 
amenajarea teritoriului si urbanism, acorda aviz favorabil. 
 D-nul Butacu Eugen - comisia pentru invatamant, sanatate si familie, protectia copilului, munca si 
protectia sociala, acorda aviz favorabil.  
D-nul Hagiu Nelu – președinte de ședință –  vă rog să vă înscrieți la cuvânt sau poate d-nul primar să 
ne spună ceva. 
D-nul primar – s-a finalizat studiul de fezabilitate pentru proiectul Construire trotuare, trebuie să îl 
încărcăm pe platforma ministerului împreună cu avizele aferente. 
D-nul primar – am primit avizul de la Consiliul Județean, apoi așteptăm următoarele, dar până la 
semnarea contractului de finanțare, noi putem da drumul la lucrări. 
D-nul primar – este o lucrare foarte complexă. 
D-nul primar – electrica cere un studiu de coexistență, este aproximativ 60.000 lei. 
D-nul primar – avem de obținut avize de la apă, canal, electrica, mediu, SGA, după aceea vor fi 
verificate și de un verificator de proiecte. 
  D-nul Hagiu Nelu – președinte de ședință –  dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre 
                Neexistând alte discuții, se trece la vot iar rezultatul votului este următorul: 13 voturi 
,,pentru,,.  
 
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate, a indicatorilor tehnico-
economici și a devizului general pentru obiectivul de investiții „Modernizare trotuare 
aferente DJ 119C în intravilan sat Ruginești, comuna Ruginești, județul Vrancea”, aprobat 
pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”. 
 
D-nul Bârlea Costantin –comisia pentru programe de dezvoltare economico-sociala, buget finante, 
administratie publica si privata, agricultura, servicii de comert, apararea ordinii publice, respectarea 
drepturilor cetatenesti, juridica si de disciplina acorda aviz favorabil.  
D-nul Necula Petru - comisia pentru activitati social-culturale, culte, protectia mediului si turism, 
amenajarea teritoriului si urbanism, acorda aviz favorabil. 
 D-nul Butacu Eugen - comisia pentru invatamant, sanatate si familie, protectia copilului, munca si 
protectia sociala, acorda aviz favorabil.  
D-nul primar –  aceeași situație ca la proiectul anterior, avem studiu de fezabilitate și am depus 
pentru avize. 
 D-nul Hagiu Nelu – președinte de ședință –  dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre. 
                Neexistând alte discuții, se trece la vot iar rezultatul votului este următorul: 13 voturi 
,,pentru,,.  
      
       DIVERSE 

1. Se prezintă cererea depusă de Gavrilă Eugenia prin care solicită un ajutor de înmormântare 
petru Gavrilă Neculai. 
D-nul primar – să îi acordăm 1000 lei, 
În unanimitate se aprobă propunerea. 
 

2. Se prezintă cererea depusă de  Stancu Marieta prin care solicită sprijin pentru acoperirea 
cheltuielilor pentru înmormântarea mătușii sale Văduva Domnica. 
D-nul primar – aici este o situație aparte nici solicitanta nu are o situație materială foarte 
bună. 
D-nul Bejan Florinel – să îi aprobăm o sumă mai mare, este o situație mai dificilă. 
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D-nul Bejan Florinel – cred că 2000 lei ar acoperi parțial cheltuielile cu sicriul, hainele. 
D-nul primar – să acordăm 2000 lei și să prezinte bonuri sau facturi din care reiese cum a 
utilizat suma. 
Se aprobă în unanimitate. 

 
          Neexistând alte puncte pe ordinea de zi, președintele sedinței declară închise lucrările sedintei 
ordinare a Consiliului Local Ruginesti din data de  02.02.2023.  
 
        Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

              
Presedintele sedintei,                                                                      Secretar general,                                                                               

     Consilier,                                                                                        Tănase Nicoleta  
                                 Hagiu Nelu  


